



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

CONVENTION SUR LA PROTECTION DES ENFANTS ET LA COOPÉRATION EN
MATIÈRE D'ADOPTION INTERNATIONALE
(La Haye, le 29 mai 1993)

Notification conformément à l'article 48 de la Convention

RETRAIT D'OBJECTION

Grèce, 07-06-2023

(Traduction) (original : anglais)

« [...] la République hellénique retire son objection à l'encontre de l'adhésion de la République de Ghana à la Convention sur la protection des enfants et la coopération en matière d'adoption internationale (La Haye le 29 mai 1993). »

Par conséquent, la Convention est entrée en vigueur entre la République hellénique et la République de Ghana le 7 juin 2023.

La Haye, le 9 juin 2023

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

XXXIII Adoption internationale No. 01/2023



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

CONVENTION ON PROTECTION OF CHILDREN AND CO-OPERATION
IN RESPECT OF INTERCOUNTRY ADOPTION
(The Hague, 29 May 1993)

Notification pursuant to Article 48 of the Convention

WITHDRAWAL OF OBJECTION

Greece, 07-06-2023

"[...] the Hellenic Republic hereby withdraws its objection raised to the accession of the Republic of Ghana to the Convention on Protection of Children and Cooperation in Respect of Intercountry Adoption (The Hague, 29 May 1993)."

Therefore, the Convention entered into force between the Hellenic Republic and the Republic of Ghana on 7 June 2023.

The Hague, 9 June 2023

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XXXIII Intercountry Adoption No. 01/2023